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Viser til vedlagt avslag på søknad.
Vil gjerne be om eit møte med dykk for å avklare kvifor søknaden her vert avslegen. Saka vart frå vår side lagt fram på
førehandskonferansen, der vert alle dei punkta som no vert avslege lagt fram for dykk. Dette for å få innspel på korleis
denne tomta kunne nyttast. Desse mogelege problemstilllingane vart teke opp på dette møtet og motteke positivt.
Det undrar oss no at de ikkje kom med konstruktive tilbakemeldingar på ein førehandskonferanse, og stiller spørsmål til
kvifor me hadde dette møtet.

Legg ved utdrag frå SAK

Kapittel 6 Kommunens saksbehandling

§ 6- 1. Forh åndskonferan se
Formålet med forhåndskonferanse er å etablere tidlig kontakt mellom tiltakshaver og
kommunen. Et avkla ringsmøte mellom partene bidrar til at tiltakshaver får belyst
aktuelle problemstillinger ved tiltaket og gjøres kjent med relevante krav og
forutsetninger for den videre saksbehandling.
Utstrakt bruk av forhåndskonferanse vil sikre forutberegnelighet og ivaretakelse av
kvalitet i det framtidige tiltaket. Nødvendige avklaringer og informasjon på et tidlig
tidspunkt vil dessuten føre til en mer effektiv bygge- og saksbehandlingsprosess og
virke tids- og kostnadsbesparende for både tiltakshaver og kommunen.
Det oppfordres til økt bruk av forhåndskonferanse og at konferansen brukes til å
belyse aktuelle tema som ofte får liten oppmerksomhet, som universell utforming og
miljøkrav
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